

ИНВЕСТИЦИОННЫЕ ПРОЕКТЫ И ПРЕДЛОЖЕНИЯ ГОРОДОКСКОГО РАЙОНА

INVESTMENT PROJECTS AND OFFERS CITY DISTRICT

1. УП «Гленпарк» *«Углубленная деревообработка химическими и органическими веществами»* (2021-2025).
Стоимость проекта – 6 млн. рублей

UE "Glenpark" "**Advanced woodworking with chemical and organic substances**" (2021-2025). The cost of the project is – 6 million rubles.

2. УП «Гленпарк» *«Производство угля древесного»*.
Стоимость проекта – 2 млн.рублей.

UE "Glenpark" "**Production of charcoal**". The cost of the project is 2 million rubles.



3. ТПУП «Эльрост» *«Строительство цеха по переработке молока и производства сыров в г. Городок»* (2021-2023 годы). Стоимость проекта – 2 млн. 100 тысяч рублей.

TPUP "Elrost" **"Construction of a shop for milk processing and cheese production in Gorodok"** (2021-2023). The cost of the project is 2 million 100 thousand rubles.



4. Инвестор из Российской Федерации Рипачев Д.Б. *«Реконструкция и модернизация школы в н.п.Холомерье Городокского района под гостиничный комплекс с оказанием санаторных услуг»* (2022-2024). Стоимость проекта – 4 млн. 200 тысяч рублей.

Investor from the Russian Federation Ripachev D.B. "Reconstruction and modernization of a school in the village of Kholomerye, Gorodok district for a hotel complex with the provision of sanatorium services" (2022-2024). The cost of the project is 4 million 200 thousand rubles.



5. Суходолов А.В. *«Реконструкция животноводческих помещений в н.п. Ремни Городокского района»* (2021-2024). Стоимость проекта – 3 млн. 100 тысяч рублей.

Sukhodolov A.V. **“Reconstruction of livestock buildings in the settlement Belts of the Gorodok district ”** (2021-2024). The cost of the project is 3 million 100 thousand rubles.



6. ООО «БлекХорсЭлли» «Создание многофункционального туристического комплекса в г.п.Езерище» (2022-2025). Стоимость проекта – 5 млн.рублей.

LLC "BlackHorseEllie" "Creation of a multifunctional tourist complex in the settlement of Yezerishche" (2022-2025). The cost of the project is 5 million rubles.



7. **ОАО «Птицефабрика Городок» «Установка пресс-гранулятора производительностью до 9 тонн/час для гранулирования комбикормов собственного производства» (2022-2023).** Стоимость проекта - 400 тысяч рублей.

OJSC "Poultry farm Gorodok" "Installation of a pellet mill with a capacity of up to 9 tons / hour for pelleting feed of its own production" (2022-2023). The cost of the project is 400 thousand rubles.



8. ОАО «Птицефабрика Городок» «Установка автоматической системы яйцесбора» (2024-2025). Стоимость проекта – 850 тысяч рублей.

JSC "Poultry farm Gorodok" "Installation of an automatic egg collection system" (2024-2025). The cost of the project is 850 thousand rubles.



9. ОАО «Птицефабрика Городок» **«Реконструкция 2-х птицеводческих помещений»** (2022-2025). Стоимость проекта – 1 млн. 200 тысяч рублей.

JSC "Poultry farm Gorodok" **"Reconstruction of 2 poultry premises"** (2022-2025). The cost of the project is 1 million 200 thousand rubles.



10. ПУП «Витебский КХП» «Техническая модернизация откормочных помещений на производственном участке «Северный» в аг. Пальминка» (2021-2023). Стоимость проекта – 10 млн. 500 тысяч рублей.

PUE "Vitebsk KHP" "Technical modernization of feed houses at the production site" Severny "in ag. Palminka " (2021-2023). The cost of the project is 10 million 500 thousand rubles.



11. СУП «Северный» «Капитальный ремонт с модернизацией зданий под содержание КРС в н.п. Большие Стайки» (2022). Стоимость проекта – 1 млн. 500 тысяч рублей.

SUP "Severny" "Overhaul with the modernization of buildings for the maintenance of cattle in n. Big Flocks " (2022). The cost of the project is 1 million 500 thousand rubles.



12. РУП «Витебское племпредприятие»
«Реконструкция животноводческих помещений в
н.п.Дуброво Городокского района под развитие мясного
скотоводства» (2022-2025). Стоимость проекта – 3 млн.
рублей.

RUE "Vitebsk breeding enterprise" "Reconstruction of
livestock premises in the settlement of Dubrovo, Gorodok
district for the development of beef cattle breeding" (2022-
2025). The cost of the project is 3 million rubles.



13. Два Бизнес-проекта:

Two Business Projects:

«Разведение крупного рогатого скота в н.п. Степановичи Городокского района»

“Breeding of cattle in n. Stepanovichi of Gorodok district ”

«Разведение крупно-рогатого скота на неиспользуемых площадях МТФ в д.Заречье Городокского района»

"Breeding cattle on the unused areas of the MTF in the village of Zarechye, Gorodok district"



14. Два инфраструктурных проекта (предложения):
Two infrastructure projects (proposals):

«Устройство развлекательно-туристического комплекса «Зип-Лайн» (623 м) в урочище «Воробьевы горы» города Городка Витебской области»

"Arrangement of the entertainment and tourist complex" Zip-Line "(623 m) in the tract" Vorobyovy Gory "in the city of Gorodok, Vitebsk region"



«Строительство гостиницы на лыжероллерной трассе также в урочище «Воробьевы горы»

“Construction of a hotel on a roller ski track also in the Vorobyovy Gory tract”

